
Agent Tumminello: Roma była zawsze na szczycie listy preferencji

News - ASRoma.pl

Marco Tumminello przedłużył kilka dni temu swoją umowę z zespołem

Giallorossich. Z portalem pagineromaniste.com rozmawiał na ten temat

agent piłkarza, Andrea Manfredonia.

Był moment, w którym nie byliście pewni pozostania?

- Jest wielka satysfakcja, gdyż jest to wielkie osiągnięcie, punkt wyjściowy, gdyż jest

to pierwszy prawdziwy profesjonalny kontrakt Marco, z którego jesteśmy bardzo

zadowoleni, od chłopaka, po nas, rodzinę, jest maksimum satysfakcji. To były

jednakże długie negocjacje, gdyż trwały od listopada, od kiedy skończył 18 lat,

jednak zakończyły się dobrze. Roma zawsze była umieszczona na szczycie listy

naszych preferencji. Dlatego czekaliśmy do samego końca, dopóki można było,

potem na szczęście sprawy zakończyły się dobrze. Niezależnie od tego, zanim

oceniliśmy inne zespoły, zawsze dawaliśmy priorytet Romie.

Teraz celem jest pierwszy zespół?

- Droga w sektorze młodzieżowym dobiega teraz końca, wszyscy mamy nadzieję na

awans do Final Eight i mamy nadzieję, że sprawy pójdą dobrze również w

Primaverze. Potem rozpocznie się oficjalnie ścieżka w wielkiej piłce i wszyscy mamy

nadzieję, że w barwach Romy.
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